
Geachte heren en dames,
 
Middels dit schrijven wil ik mijn beklag doen met betrekking tot de door u recent geplaatste 
blokkades in ons mooie dorp Waalre, het aanpassen van het stoplicht op de kruising bij friettent ’t 
Houten Kietje en het doorvoeren van de eenrichtingswegen.
 
Tijdens de bijeenkomsten in het Klooster afgelopen jaar, heb ik reeds eerder mijn bedenkingen aan u 
doorgegeven. Maar helaas heeft u hier geen gehoor aan gegeven, en uw eigen visie op het verkeer in 
ons dorp gewoon doorgedrukt onder het mom van een ‘proefperiode’. Jammer dat u ook geld heeft 
betaald aan een duur extern bedrijf, die zogenaamd onze wegen heeft berekend. Ik denk dat iedere 
Waalrese inwoner met gezond verstand tot een andere conclusie zou komen.
 
Allereerst begrijp ik niet dat u deze drastische veranderingen doorvoert, alvorens de nieuwe 
aansluiting op de snelweg klaar en in gebruik is. Dit ondanks de weerwoorden en klachten vanuit de 
eigen burgers! Met als gevolg veel onduidelijkheid en irritaties op de Waalrese wegen.
Waarom niet wachten tot de aansluiting klaar voor gebruik is en er dus al minder verkeer door 
Waalre zou komen? Dit zou nu een hoop opstopping voorkomen.
 
U geeft aan dat de doorstroom van het verkeer in Waalre zou verbeteren en dat er daardoor minder 
stikstof zou vrijkomen. Ik kan u vertellen dat dit absoluut niet waar is. Ik kan u zelfs vertellen dat ik 
dagelijks gemiddeld een kwartier langer onderweg ben in ons dorp met de auto om van en naar mijn 
werk in Eindhoven te komen.
 
Allereerst dien ik mijn zoon af te zetten bij de kinderopvang bij de basisschool. Waar ik voorheen 
daar binnen vijf minuten zou kunnen zijn, ben ik nu veel langer onderweg. Door alle afzettingen, 
omleidingen en eenrichtingswegen, heb ik niet veel keus meer in de route die ik kan nemen. Dit kan 
wellicht uw bedoeling zijn, maar het levert een hoop frustratie aan mijn kant op. Ik ben een moeder 
die pas om 07:30 uur haar kind op de opvang kan brengen omdat deze niet eerder open is, maar die 
vervolgens om 08:00 uur al in Eindhoven dient te zijn. U snapt dat het voor mij dan ook niet mogelijk 
is om dit met de fiets te doen. Dan moet ik ook nog eens helemaal omrijden door al uw omleidingen 
en blokkades, om via de Kerkstraat richting de opvang te gaan. De nieuwe situatie nu is dat mensen 
maar via 1 kant de ronde bij de school/kinderopvang kan verlaten. Met andere woorden: een erg 
onveilige situatie voor de kinderen en opstoppingen voor de auto’s. Mensen hebben haast, letten 
minder goed op en rijden harder door de wijken heen. 
 
Als ik weer terug kom vanuit mijn werk, dan kom ik met de auto vanuit de richting van Aalst. De 
nieuwe situatie, waar nu het verkeer van Aalst tegelijk een groen stoplicht heeft met het verkeer 
vanuit Waalre-Dorp (De bus) is op zijn minst gezegd verschrikkelijk! Waar er voorheen een hoop 
auto’s vanuit Aalst door groen konden rijden, kunnen er nu met regelmaat maar drie of vier auto’s 
door. Dit komt omdat het verkeer vanuit het dorp rechtdoor rijdt, waardoor de doorstroom van Aalst 
richting Wollenbergstraat erg belemmerd wordt. Ik sta erg lang, met draaiende motor, te wachten in 
de Willibrorduslaan. Lijkt mij ook niet erg gezond voor de mensen die daar wonen, dat het verkeer 
daar nu nog verder opstropt! Het was in de vorige situatie al dat er een slechte doorstroom was 
vanuit Aalst, nu is deze nog erger geworden. Sowieso vind ik het raar dat het verkeer niet verspreid 
wordt in het dorp, zodat iedereen maar een klein percentage verkeer door de straat krijgt, in plaats 
van een enkele straat die nu moet ‘boeten’ omdat al het verkeer nu geen andere keus heeft dan via 
hun straat te rijden. 
 
Daarnaast vind ik dat de door u geplaatste blokkades voor erg onveilige situaties zorgen! Het verkeer 
mag van twee kanten komen, maar door de witte blokken midden op de weg, moeten zij de 
binnenbocht nemen, zonder te kunnen zien of er verkeer van de andere kant komt. Zo heb ik al 
enkele malen, onveilige situaties meegemaakt (bijna botsingen) wat veroorzaakt werd door 



onoverzichtelijke punten veroorzaakt door uw blokkades. En tevens is het niet bepaald mooi voor het 
straatbeeld in Waalre, die verschrikkelijk lelijke blokkades. Wij dachten dat u zelfs het voornemen 
had om een van de groenste dorpen te worden. Daar helpen deze blokkades absoluut niet aan mee. 

Ook ben ik erg bezorgd over de doorgang voor de brandweer, politie en ambulance. Door al deze 
nieuwe regels die ineens tegelijk gekomen zijn, ben ik bang dat zij de bomen ook niet meer door het 
bos zien. Juist deze mensen dienen ten alle tijden overal doorheen moeten kunnen. Het zal u maar 
gebeuren dat u een hartaanval krijgt, maar de ambulance komt te laat door alle blokkades en 
eenrichtingswegen die niet staan opgenomen in navigatiesystemen.
 
Daarnaast is het op de Wollenbergstraat nu zo druk, dat wij vanaf de Bolksheuvel bijna niet meer de 
weg op kunnen rijden richting Valkenswaard. Het is erg onoverzichtelijk. Wij kunnen niet zien of er 
verkeer komt vanuit Waalre-Dorp, als wij tussen de ‘file’ doorrijden om met de auto de straat over te 
steken. Dit is een erg onveilige situatie geworden, daar het verkeer op de Heikant/Wollenbergstraat 
nu flink is toegenomen, doordat u iedere andere doorgangsweg afgesloten heeft.
 
Daar ik in Waalre Dorp veel mensen hoor klagen over de door u genomen verkeersmaatregelen, ben 
ik van mening dat u deze ‘proefperiode’ van de verkeersmaatregelen kunt bestempelen als niet de 
juiste oplossing voor ons dorp. Ik verzoek u dan ook de door u genomen verkeersmaatregelen 
ongedaan te maken.
 
Met vriendelijke groet,
 
 


